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Deltakere: 
Rektor Camilla Egeland Torsæter  
Eva Nordgård 
Anne Thorseng 
Magnus Strømsvåg 
Frode Stenvik 
Maria Christensen 
Ole Thomas Goderstad 
Anne Marie Galtung 
Hanne Gudding 
 

1) Rektor Camilla Torsæter presenterte resultater fra kartleggingsprøver og nasjonale prøver for 5 
klasse. Skolen synes det er gode resultater, og samtidig forbedringspunkter.   

Rektor presenterte undersøkelse om læringsmiljø, hhv trivselsundersøkelsen (1-4 klasse) og 
elevundersøkelse (5-7 klasse). Gode resultater, men fremdeles flere forbedringspunkter knyttet til 
trivsel på skolen.  

Resultatene fra alle undersøkelsen er presentert for elevrådet. Lærerne skal også presentere 
resultater i klassene og de skal jobbe videre med resultatene. Hva kan forbedres? Hvilke gode tiltak 
kan styrkes ytterligere? 

Elevrådsrepresentant Bjørn fra 5B var tilstede under presentasjonen og fikk delt elevrådet syn på 
resultatene og hvordan de kan jobbes med.  

Vi tar på videre oppfølging på neste FAU-møte. 

2) Skolens budsjett er stramt, og en stor del av årsaken er bemanningssituasjonen. Fremover må 
skolen se ressursbruk på skolen. Det har vært ekstra bemanning på ordinær-skolen, med ekstra 
oppfølging av elevene mer tilretteleggingsbehov. Det ble stilt spørsmål til rektor, og FAU hadde en 
generell diskusjon om skolens økonomiske situasjon.  

3) FAU har stilt spørsmål om noen foreldre kan jobbe med ´Hjertesonen´, altså trafikken i nærområde 
til skolen. Ingen har så langt meldt seg. Det ble oppfordret til at dette blir tatt i foreldremøtene og 
høre om noen kan stille.  

Det ble stilt spørsmål rundt omfanget av digital undervisning. Rektor informerte om at det er et 
strategisk valg fra skolens side. At man har valgt å prioritere å ha fysisk undervisning, og at elevene 
skal ha hjemmeoppgaver som de skal kunne løse på egen hånd hjemme.  

 

4) Hva skal diskuteres i foreldremøtene: Innspill fra FAU:  



Rollene til helsesykepleier på skolen. Konflikthåndtering: Hvordan løser man konflikter mellom barna 
oss foreldre mellom. Hvordan skal vi foreldre kommunisere sammen ved ulike hendelser? Involvere 
sosiallærer? Sette opp en guide?  

5) 17. mai: Det er ønske fra foreldre i 7. klasse om å gå i barnetoget i sentrum i 2022. Det er også 
overvekt av lærere som ønsker å gå i Oslo sentrum. Temaet ble diskutert. 

FAU besluttet at skolen går i 17. mai tog i barnetoget i sentrum dette året. Dette fordi vi mener 7. 
klasse må få lov til å delta i sitt siste år på Voksen skole, siden de ikke har hatt mulighet de siste to 
årene. I tillegg mener vi det er en symboleffekt å delta i år, nettopp med tanke på pandemien.  

6) Magnus (klassekontakt 3 klasse) informerte om SMU. Det var et godt møte og med reflektere 
elever. SMU har laget et årshjul og har ulike saker oppe. Nå jobber de med tilbakemeldinger 
vedrørende læringsmiljø. Deretter skal elevene legge frem sine tanker til lærerne, og da forventes 
det at lærere følger opp.  

Magnus presenterer mer fra SMU i neste FAU-møte. I tillegg legges referatet fra SMU ut på skolens 
hjemmeside.  

7) Læringsbrett: Skolen har lastet ned et filter fra Utdanningsetaten. Det ingen fullgod sikkerhet, og 
det ligger et stort ansvar på foreldrene følger med. Læringsbrettene bør brukes under oppsyn. Dette 
kan diskuteres på vårens foreldremøte.  

8) FAU ønsker å bruke Teams som sin konto og for lagring av dokumenter.  

9) Leirskole 2023: Skal man vurdere andre steder enn Høvringen? Noen elever og lærere mener at 
det er for langt unna. FAU har diskutert det og har besluttet å ikke gå videre på dette temaet nå.  

10) Eva informerte om status på aktivitetsparken som en engasjert foreldregruppe ønsker å bygge 
utenfor Voksen skole. Situasjonen er litt fastlåst per nå. Prosjektet jobber på videre. Foreldregruppa 
er også kjent med at det jobbes med en slik park ved Njårdhallen.  

 

Det ble valgt vara for leder i Driftstyret: Magnus Strømsvåg. 
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